
 

Protokół VIII/2015 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 28.05.2015 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 
 

Ad. 1   

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1300.  

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach  / zał. 1,2,3,4 /. Na podstawie listy obecności  

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  i 

podejmowania uchwał / na stan 15 – obecnych 15 radnych/.   

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag został on przyjęty jednogłośnie  w 

następującym brzmieniu:  

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

         z wykonania budżetu Gminy Lipusz za rok 2014 r. 

    -   przedstawienie przez Wójta Gminy sprawozdania finansowego oraz  

        sprawozdania z wykonania budżetu 

   -   przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej na temat wykonania budżetu, 

   -   przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu, 

   -   dyskusja nad sprawozdaniami i ich ocena. 

    -  przedstawienie przez Przewodniczącego Rady Gminy projektu uchwały w  sprawie:   

    -  rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  oraz  sprawozdania 

       z wykonania budżetu Gminy Lipusz za rok 2014, 

b/ dyskusja i głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia  

     absolutorium Wójtowi Gminy, 

      -  przedstawienie wniosku przez komisję Rewizyjną 

      -  przedstawienie opinii RIO o przedłożonym przez Komisje Rewizyjną  

          wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

     -  przedstawienie przez Przewodniczącego Rady Gminy projektu uchwały w   sprawie       

         udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipusz z tytułu   wykonania  budżetu   

          za rok 2014. 



c/ zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

   i Gospodarki Wodnej w Gdańsku, 

d/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2015-2021, 

e/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2015 r. , 

f/ podjęcia współpracy partnerskiej ze społecznością lokalną gminy Madawaska Valle           

w   Kanadzie, 

g/ współpracy ze Stowarzyszeniem Lokalna Grupa Działania Stolem, 

h/ współpracy ze Stowarzyszeniem Wdzydzko Charzykowska Lokalna Grupa Rybacka  

„Morenka”, 

i/ określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

   oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 

 7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady odczytał Rezolucję Rady Gminy Lipusz z okazji 25- lecia samorządu 

terytorialnego w Polsce, która została przyjęta jednogłośnie. / zał. nr 5 do prot./ 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż zapoznał się z treścią  protokołu z Sesji Rady Gminy  odbytej 

w dniu 04.05.2015 roku . Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi i zastrzeżenia, których nie 

wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad. 2  

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy . /zał.nr 6 do prot./   

Ad. 3 

Radny R.Wojaczek  - są  skargi mieszkańców z  ul. Majkowskiego i ul. Lipowej ,ze w ostatnim 

czasie jest duży fetor,  który  wydziela się   z naszej oczyszczalni . 

Radna H.Hapka  - wnioskuje o zgłoszenie do Starostwa Powiatowego odnowienie pasów  na 

przejściu dla pieszych oraz o wyznaczenie jeszcze jednych pasów przy ul. Młyńskiej dla 

mieszkańców przechodzących z ul, Krótkiej i Jaśminowej. Również należałoby oczyścić chodnik 

przy ul. Lipowej, który zarasta trawą. 

Radny R.Klasa – czy będzie  wykonane oświetlenie przy siłowni na powietrzu z której korzysta 

coraz więcej mieszkańców.  

Radny S. Lipiński – na drodze powiatowej do miejscowości Tuszkowy są duże dziury.  

Ad. 4a 

Wójt oznajmił , ze sprawozdanie finansowe  z wykonania budżetu Gminy Lipusz za rok 2014 

omawiane było na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Następnie dokonał  prezentacji z 

wykonania budżetu za 2014 rok.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  radny Grzegorz Lipiński poinformował , że komisja 

rewizyjna  na posiedzeniu w dniu  04.05.2015 r.   dokonała oceny sprawozdania z wykonania 

budżetu  za rok 2014,  które oceniła  pozytywnie / zał. nr 7 do prot. / 



W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer odczytał uchwałę składu 

orzekającego RIO w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lipusz za 2014 r.  

/ zał. nr 8 do prot./   

Przewodniczący Rady odczytał projekt w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipusz za rok 2014, po czym poddał 

pod głosowanie. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie  / zał. nr 9 do prot./  

Ad.4 b 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej G. Lipiński przedstawił wniosek komisji w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Lipusz absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy w 2014 r.  

/zał. nr 10 do prot. /. 

Przewodniczący Rady Gminy J. Wawer odczytał opinię RIO dot. w/w wniosku  / zał. nr 11 do prot./ 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie : udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Lipusz z tytułu wykonania budżetu za rok 2014, po czym poddał pod głosowanie. 

 W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie   / zał. nr 12 do prot./. 

Wójt podziękował Radzie Gminy  za zaufanie, za przyjęcie sprawozdania, przychylne 

podejmowanie decyzji, za wszystko, co staramy się robić dla Naszych mieszkańców. Liczę na 

dalszą współpracę również i w tym roku . Słowa podziękowania poprzez Kierowników Referatów 

skierował także do pracowników , p. Skarbnik, p Sekretarz   oraz p. Dyrektor Zespołu Szkół w 

Lipuszu . 

Przewodniczący Rady  podziękował P. Wójtowi za współpracę i pogratulował uzyskania 

absolutorium.  

Ad 4c 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej w Gdańsku.  

Wyjaśnienia do w/w uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 13 do prot. /. 

Ad 4d 

Przewodniczacy Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lipusz na lata 2015 – 2021. 

Omówienia zmian dokonała Skarbnik Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 14 do prot. /. 

Ad 4e 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2015 rok. 

Szczegółowego omówienia zmian dokonał Wójt Gminy.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 15 do prot. /. 

Ad 4f 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej ze 

społecznością lokalną gminy Madawaska Valley w Kanadzie. 

Omówienia Uchwały dokonał  Wójt.   

Burmistrz  Gminy Madawaska Valey  wystąpił z propozycją podjęcia relacji partnerskich z naszą 

Gminą , w celu utrzymania więzi  przodków, którzy przed laty wyjechali do Kanady. W ubiegłym 

roku gościła i nas delegacja  z Gminy Madawaska Valey, również i w tym roku Nas odwiedzą 

Burmistrz tamtej gminy w listopadzie ubiegłego roku podjął już uchwałę o współpracy 

partnerskiej, dlatego też i z naszej strony byłoby zasadne podjąć taką uchwałę.   

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 16 do prot. /. 

Ad 4g 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie współpracy ze Stowarzyszeniem 

Lokalna Grupa Działania Stolem. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 17 do prot. /. 

Ad 4h 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały w sprawie współpracy ze Stowarzyszeniem 

Wdzydzko Charzykowska Lokalna Grupa Rybacka „Móreńka” 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 18 do prot. /. 

Ad. 4i 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 19 do prot. /. 

Ad.6 

Wójt -   jest to droga powiatowa, złożone wnioski przekażemy według właściwości do Starostwa 

Powiatowego w Kościerzynie. 

Wydzielający się fetor z oczyszczalni  wynika ze składowanego osadu do czasu wywozu. 

Próbujemy temu zapobiec, umówiliśmy się już na spotkanie z fachowcami w tej sprawie. Planujemy 

dokonań modernizacji oczyszczalni. Zostaliśmy zaproszeni do projektu międzynarodowego,  

z którego możemy starać o dofinansowanie . Staramy się  robić wszystko, aby ograniczyć 

wydzielający się fetor. 

Oświetlenie siłowni zewnętrznej, nie takiej potrzeby w okresie letnim. Planuje się wykonanie 

oświetlenia w miarę pozyskania środków zewnętrznych. 

 

Ad. 7 

Radny R. Ebertowski -  zaprosił  na spotkanie dotyczące sprawozdania z działalności LGD” 

STOLEM”.  

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany . Przewodniczący Rady podziękował za udział , 

dyskusje i zamknął obrady o godz. 1440 

 

 

Protokołowała              Przewodniczący Rady 

 

Elżbieta Nierzalewska           Janusz Wawer 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


